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آ اس رم، منچستر سيتي و بارس�لونا با شكست حريفان در كورس 
قهرماني ليگ هاي باش�گاهي خود باقي ماندند. مسابقات فوتبال 
باش�گاهي يك شنبه ش�ب در قاره س�بز پيگيري ش�د و در يكي 
از مهم تري�ن بازي ها رمي ها با برد پ�ر گل چهار بر دو از س�د اينتر 
گذشتند وكاتالان ها نيز با پيروزي در لحظات پاياني شانه به شانه 

رئال صدرنشين در حركت اند. 
  بوسكتس فرشته نجات

رويارويي با والنسيا برخلاف انتظار براي بارسلونا دشوار شد. آبي و اناري ها 
در شرايطي ميهمان خفاش ها بودند كه سايه سنگين رئال و اتلتيكو را 
بالاي سر خود حس مي كردند. همين مسئله موجب شد تا مهاجمان 
بارسا بيشتر از هميش��ه براي گلزني بكوش��ند. با اين وجود شاگردان 
انريكه هرچه زدند به در بس��ته خورد. اين در حالي است كه داور گل 
سالم آنها در نيمه دوم را هم نپذيرفت. در شرايطي كه همگان منتظر به 
صدا در آمدن سوت پايان مسابقه بودند بوسكتس در دقيقه 93 دروازه 
والنسيا را باز كرد. س��ه امتياز اين ديدار بارس��ا را دوباره به يك قدمي 

كهكشاني ها رساند. 
لوئيس انريكه سرمربي بارسلونا پس از اين برد از عملكرد تيمش تمجيد 
كرد:» من كاملًا از عملكرد بازيكنان تيمم راضي هستم. بازي كردن در 
خانه والنسيا اصلا آسان نيست، اين تيم در خانه خوب ظاهر مي شود، 
فرصت هاي زيادي را روي دروازه حريف خلق كرديم و مي توانستيم با 
گل هاي بيشتري به پيروزي برس��يم. دروازه بان والنسيا در اين ديدار 
درخش��يد و مانع از گل زدن ما ش��د. بعضي وقت ها روز، روز شماست 
و مي توانيد يك بازي را با پيروزي پر گل پش��ت س��ر بگذاريد و بعضي 
وقت ها هم روز، روز شما نيست و هر چقدر تلاش كنيد و موقعيت ايجاد 
كنيد، توپ به گل تبديل نمي شود.« در ساير بازي ها كوردوبا دو بر صفر 
مغلوب ويارئال شد، سويا پنج بر يك گرانادا را برد، اتلتيكو با دو گل از سد 

ديپورتيوو گذشت و سلتاويگو نيز با يك گل ايبار را شكست داد. 
  رم؛ برنده بزرگ

آاس رم حس��اس ترين بازي هفته س��يزدهم را با پيروزي پش��ت سر 
گذاشت. رم در حالي چهار بر دو اينتر را از پيش رو برداشت كه رمي ها با 
اين برد اختلاف شان با يووه صدرنشين را به عدد سه رساندند. اين اولين 
شكست روبرتو مانچيني با اينتر در س��ري آ بود. در ديگر ديدار دربي 
تورين به سود يوونتوس تمام شد. بانوي پير دو بر يك تورينو را مغلوب 
كرد. در اين ديدار تيم آلگري با گل دقيقه 90 پيرلو موفق ش��د هر سه 
امتياز را از آن خود كند. يووه با اين نتيجه با 34 امتياز به صدرنشيني 

خود ادامه مي دهد. 
سرمربي يوونتوس تيمش را شايسته پيروزي در اين بازي خواند:» چه 
بسا تساوي نتيجه اي عادلانه براي اين ديدار باشد. تورينو بازي خوبي را 
به نمايش گذاشت. فكر مي كردم كه اين ديدار در نهايت مساوي مي شود 
و تنها يك امتياز به دست مي آوريم، اما خوشبختانه در آخرين دقايق گل 
پيروزي را به ثمر رسانديم. اين پيروزي جبران شكست تلخ برابر جنوا در 

دقايق پاياني بود. بايد در اين ديدار پيروز مي شديم كه خوشبختانه اين 
گونه هم شد و من بسيار خوشحالم.« 

در ديگر بازي آث مي��لان دو بر صفر اودينزه را با شكس��ت بدرقه كرد. 
اين در حالي اس��ت كه اينزاگي سرمربي راه راه پوش��ان از اين ديدار به 
عنوان بهترين بازي تيمش ياد كرد:» تنها به پيروزي در اين ديدار فكر 
مي كرديم. خوشحالم كه توانستيم سه امتياز حس��اس اين ديدار را به 
دست آوريم. نشان داديم كه شايسته كسب سه امتياز اين ديدار هستيم. 
اين بهترين بازي فصل ما بود. در حالي توانستيم به سه امتياز بازي برسيم 
كه كاملًا شايسته آن بوديم.« ميلان فعلًا در رده پنجم جدول قرار دارد. 
در س��اير بازي ها پالرمو دو بر يك پارما را شكس��ت داد، چزنا با سه گل 
مغلوب جنوا شد، فيورنتينا چهار بر صفر كالياري را برد و نبرد امپولي و 

آتالانتا گلي در بر نداشت. 
  كلوپ در آستانه اخراج

هشتمين باخت دورتموند مقابل فرانكفورت رقم خورد. شكست خارج 
از خانه زردپوش��ان اين تيم را تا رده آخر جدول رده بندي بوندس ليگا 
پايين آورده. با اين حال يورگن كلوپ خيال استعفا دادن ندارد:» بسيار 
ناراحت هستم اما استعفا نمي دهم چون هنوز كسي به عنوان جانشين 
من انتخاب نشده است. من سرمربي دورتموند هستم و نسبت به نتايج بد 
اين تيم احساس مسئوليت مي كنم. تنها در يك حالت از هدايت تيم كنار 
مي روم آن هم زماني است كه سران باشگاه با من تماس بگيرند و اخراجم 

كنند. طبيعي است كه هواداران دورتموند به من اعتراض كنند.« 
  پيروزي سيتي 

برد سه بر صفر منچستر سيتي برابر ساتهمپتون پلگريني را همچنان 
به قهرماني اميدوار نگه داشت. س��رمربي آبي ها كه با اين نتيجه هنوز 
ش��ش امتياز تا صدر جدول فاصله دارند اميدوار است در پايان فصل به 
هدفش برسد:» تاكنون هيچ تيمي موفق نشده بود ساوتهمپتون را در 
خانه اش شكست دهد، ولي ما در اين هفته  عملكرد خيلي خوبي داشتيم 
و پيروزي درخشاني را به دست آورديم. با اين پيروزي توانستيم نشان 
دهيم كه امسال هم مدعي قهرماني در ليگ برتر هستيم. هنوز 25 بازي 
ديگر باقي مانده است و امتيازات زيادي است كه تيم ها از دست خواهند 

داد و هيچ كس نمي داند در آينده چه اتفاقي رخ مي دهد. 

در آغاز نيم فصل دوم ليگ برتر، ديروز سه بازي 
برگزار شد، اس�تقلال بعد از چند هفته ناكامي 
پيروز شد، پرسپوليس به نفت باخت و ذو ب آهن 

هم برابر صباسه بر يك به برتري رسيد.
  استقلال يك- راه آهن صفر

پس از شكست در دربي و باخت مقابل ذوب آهن 
و ح��ذف از جام حذفي، اس��تقلالي ها دي��روز در 
حالي برابر راه آهن قرار گرفتن��د كه تنها پيروزي 
مي توانست اوضاع اين تيم را آرام كند. نيمه نخست 
اين ديدار بازي متعادلي از سوي دو تيم ارائه شد، با 
اين حال استقلال موقعيت هاي بهتري از حريفش 
داشت. نخستين فرصت اين ديدار را استقلال در 
دقيقه پنجم به دست آورد. س��جاد شهباززاده در 
داخل محوطه جريم��ه راه آهن يك توپ خوب را 
به دس��ت آورد كه ضربه او را طالب لو با واكنشي 
ديدني به كرنر فرستاد. در ادامه بازهم استقلالي ها 
بودند كه فرصت گلزني داشتند. در دقيقه 13 اين 
ديدار كار ديدني كرار به يك پاس خوب از سوي او 
به برهاني منتج شد و برهاني در شرايطي نامتعادل، 
فرصت شوتزني براي ابراهيمي ايجاد كرد كه شوت 
او بعد از برخورد به مدافع راه آهن راهي اوت شد. در 
ادامه اين ديدار بازيكنان راه آهن توسط غلامي يك 

فرصت خوب را پيدا كردند كه ضربه او در دقيقه 26 
با اختلاف راهي اوت شد. تنها يك دقيقه بعد از اين 
فرصت بود كه شوت سنگين خرسندنيا مي توانست 
يك گل براي استقلال داشته باشد كه توپ او راهي 
اوت شد و در دقيقه 31 هم شوت ديدني بيگ زاده 
از پش��ت محوطه جريمه راه آهن به شكلي بسيار 
خطرناك راهي اوت ش��د تا حساب كار همچنان 

بدون گل مساوي باقي بماند. 
در اواخر نيمه اول در دقيقه 43 شهباززاده در داخل 
محوطه جريمه در شرايطي تك به تك با طالب لو قرار 
گرفت و شوت سنگين او را طالب لو با واكنشي ديدني 
توپ را به كرنر فرستاد و در دقيقه 46 داور اين ديدار 
يك ضربه پنالتي به سود استقلال اعلام كرد كه اين 
ضربه را ابراهيمي به تيرك دروازه زد تا نيمه نخست 

اين ديدار با تساوي بدون گل به پايان برسد. 
نيمه دوم را استقلال هجومي تر آغاز كرد اما راه آهن 
هم روي ضد حمله خطرناك نش��ان مي داد و در 
اولين موقعيت جدي بازي در نيمه دوم در دقيقه 
55 ش��اگردان حميد اس��تيلي مي توانستند به 
گل برسند اما ضربه س��ر محمد غلامي از داخل 
محوطه شش قدم را محسن فروزان با يك واكنش 
ديدني به كرنر فرستاد. دقيقه 61 بود كه سرانجام 

قفل دروازه ها در اين بازي شكس��ته شد و سجاد 
شهباززاده روي سانتر خسرو حيدري با يك ضربه 
س��ر ش��يرجه اي توپ را وارد دروازه طالب لو كرد 
تا اس��تقلال يك- صفر از راه آهن پيش بيفتد. در 
ادامه اين راه آهني ها بودند كه ب��ا بيرون آمدن از 
لاك دفاعي رو به يك بازي هجومي آوردند تا گل 
خورده را جبران كنند و نتيجه بازي را به تساوي 
بكشانند. در خطر ناك ترين موقعيت  راه آهن شوت 
مهاجم اين تيم در دقيقه 91 ب��ا اختلاف كمي از 
كنار دروازه به بيرون رفت تا به رغم برتري شاگردان 
استيلي در دقايق پاياني بازي، حملات آنها نتيجه اي 
نداشته باشد و در نهايت استقلال با همان تك گل 
شهباززاده راه آهن را شكست دهد و با دو پله صعود 
و يك بازي بيشتر نسبت به سپاهان و فولاد به رده 

سوم جدول صعود كند. 
  نفت2-پرسپوليس يك

عملكرد سرخپوشان در بازي با گل گهر نشان داده بود 
كه دربي در همان آخرين هفته نيم فصل اول به پايان 
رسيده است و ديگر نبايد از اين تيم توقع بازي اي را كه 
برابر استقلال به نمايش گذاشته بود داشت و باخت دو 

بر يك برابر نفت تهران اين مسئله را ثابت كرد. 
تعداد بالاي مصدومان باعث شده بود درخشان از 

تركيبي تازه برابر نفت استفاده كند، به طوري كه از 
اومانا و نورمحمدي در قلب خط دفاعي و نوراللهي 
و كفشگري در خط هافبك اس��تفاده شده بود و 
نوروزي، خالقي فر، دغاغل��ه و مهدي طارمي هم 
در خط جلو به ميدان رفتند؛ تركيبي كه هيچ يك 
از بازي هاي گذشته اين تيم استفاده نشده بود. اما 
تركيب جديد درخشان به دليل نداشتن برنامه اي 
مشخص تنها دو سه موقعيت خوب در نيمه اول 
ايجاد كرد كه همان چند موقعيت اندك نيز توسط 
بيرانوند خنثي شد و بي نتيجه ماند. درست مثل 
موقعيت هاي اندك نفت كه نيلسون آنها را ناكام 
گذاشت. با اين وجود نفت توانست سرانجام از همان 
اندك موقعيت هاي ايجاد كرده خود نتيجه بگيرد 
و دقيقه 43 توسط غلامرضا رضايي دروازه نيلسون 
را فرو ريزد. غلامرضا رضايي روي يك پاس عمقي، 
ميثم حسيني و سپس نيلسون را رد كرد و توپ را 
به تور دروازه پرسپوليس چسباند. هر چند رضايي 
قبل از عبور از حسيني اين بازيكن را با دست هل 
داد و س��رنگون كرد و اين حركت او مي توانس��ت 
خطا باشد، اما با توجه به اينكه داور چنين اعتقادي 
نداش��ت بازي با تك گل ديرهنگام بازيكن سابق 
سرخپوشان به سود نفت پايان يافت. نفت نيمه دوم 
را با حملاتي جدي آغاز كرد، به طوري كه خيلي 
زود مي توانست توسط غلامرضا رضايي بار ديگر به 
گل برسد كه هوشياري مدافعان پرسپوليس اين بار 
مانع شد و موقعيت بعدي را كه به فاصله دو دقيقه از 
شوت رضايي اين بار توسط اميري در موقعيت تك 
به تك ايجاد شد نيلسون ناكام گذاشت. اما خيلي 
زود تب و تاب حمله دو تيم فروك��ش كرد. تب و 
تابي كه در 20 دقيقه پاياني با حضور عباس زاده 
در ميدان بار ديگر شعله ور ش��د؛ خصوصاً كه اين 
تعويض خيلي زود با همكاري طارمي پايه ريز گل 
مساوي بازي توسط يار تعويضي سرخپوشان شد. 
مساوي شدن بازي دو تيم را به تكاپو انداخته بود اما 
در اين ميان بي دقتي شاگردان درخشان و نداشتن 
برنامه اي منسجم براي رسيدن به گل پيروزي مانع 
از آن شد كه دروازه نفت براي بار دوم باز شود و در 
حالي كه تصور مي شد بازي مساوي به پايان خواهد 
رسيد، در دقيقه 90+2 ضربه سر مطهري از پشت 
محوطه جريمه در حالي كه نيلسون بيش از اندازه 
از دروازه خود خارج ش��ده بود گل پيروزي نفت را 
به ثمر رساند تا نخس��تين باخت دور برگشت در 
كارنامه پرسپوليس ثبت شود و درخشان كه بعد از 
برد دربي به ادامه روند پيروزي هاي تيمش اميدوار 

بود با دست خالي تختي را ترك كند.
  برنامه بازي هاي فردا
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بازگشت استقلال به ريل پيروزي
نفت پرسپوليس را سوزاند 

بارسا در تعقيب كهكشاني ها 
سقوط دورتموند به قعر جدول بوندس ليگا

فريدون حسن

نيروي انتظامي مي تواند پولادي را دستگير كند
چند ماه مي گذرد اما پرونده جعلي بودن كارت هاي پايان خدمت همچنان 
مفتوح است. سردار موسي كمالي با اشاره به اينكه نبايد قضيه كارت هاي 
جعلي رسانه اي مي ش��د، گفت:»اوايل سال گزارشي آمد كه 
تعدادي از فوتباليست مرتكب تخلف شده و با جعل مدرك 
كارت معافيت دريافت كرده اند كه متأس��فانه اين موضوع 
رسانه اي و باعث شد اين كار از دست مسئولان امر خارج 
شود. تعداد 118 نفر در اين پرونده شناسايي شدند كه 
در نهايت تعداد 69 نفر مدارك شان جعلي تشخيص 
داده شد و كارت ش��ان باطل ش��د، تعدادي هم به 
خدمت سربازي اعزام شدند. البته از 118 نفر بررسي 
ش��ده 10 نفر براي مشخص ش��دن وضعيت شان 
مراجعه نكرده  اند از جمله مهرداد پولادي. البته او هنوز 
هم فرصت دارد و مي تواند با ارائه مدارك درخواست 
تجديدنظر دهد. اينكه بخواهند او براي تيم ملي بازي كند به 
هيچ وجه اجازه نمي دهيم. او الان سرباز غايب و فراري محسوب 
مي شود و نيروي انتظامي مي تواند وي را دستگير و به خدمت 
اعزام كند. اين دليل نمي ش��ود كه به خاطر تيم ملي از تخلف 

بزرگي كه انجام داده است چشم پوشي شود.«

حسن زاده آبرو داري كرد 
مراسم انتخاب برترين هاي سال 2014 آس��يا در شهر مانيل فيليپين 
درحالي برگزار شد كه كه حس��ن زاده به عنوان بهترين بازيكن فوتسال 
آسيا انتخاب شد. اصغر حسن زاده كاپيتان تيم ملي فوتسال تنها ايراني اي 

بود كه بهترين شد و جايزه بازيكن سال فوتسال آسيا را به 
خود اختصاص داد. حسن زاده در حال حاضر لژيونر فوتسال 

ايران در روسيه است و در تيم نوريل نيكل بازي مي كند. 
بي شك پس از يكه تازي سامورايي ها در فوتسال 

آس��يا تنها نكته مثبت اين روي��داد اهداي 
جوايز سال 2014 انتخاب اصغر حسن زاده 
به عنوان بهترين فوتساليست سال 2014 
بود كه براي فوتسال ايران آبروداري كرد. 
البته همايون بهزادي كه به عنوان يكي از 
مشاهير فوتبال ايران همراه با علي دايي 

در مراسم انتخاب بهترين هاي آسيا شركت 
كرد، در حاشيه اين رويداد مورد تقدير توسط سپ 
بلاتر و شيخ سلمان، روساي فيفا و كنفدراسيون 
فوتبال آس��يا قرار گرفت. فغاني هم ك��ه در بين 

كانديداها بود نتوانست عنواني را كسب كند. 
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وقتي جاعل وقيح و طلبكار مي شود
»كار ما بدتر از قتل بوده كه نمي بخشند.« اين جمله بخشي از اظهارات 
يكي از فوتباليست هايي است كه متهم است با جعل سند و مدرك كارت 
معافيت سربازي گرفته است. اين جمله و بقيه حرف هاي طلبكارانه اين 
فوتباليست خاطي و جاعل در حالي روي خروجي يكي از پربازديدترين 
خبرگزاري ها قرار مي گيرد كه به طور حتم اگر عمل او در جعل اس��ناد 
توسط يك شهروند عادي و بي  اسم و رسم انجام مي شد همين خبرگزاري 
و مابقي اصحاب رسانه با نگاه متهم و در صفحات جنايي و حادثه به سراغ 

او مي رفتند نه به عنوان يك طلبكار و مدعي صاحب حق!
البته ناگفته نماند كه مي شد چنين روزها و برخوردهايي را متصور بود. 
مي شد توقع داشت كه اين خاطيان گستاخانه عمل زشت خود را توجيه 
كنند و توقع داشته باشند كسي در مقام اعتراض و رسيدگي هم بلند 
نشود. مي شد اين روزها را متصور بود وقتي كه رئيس فدراسيون فوتبال 
با بيان حرف هايي به حمايت از آنها برخاس��ت. مي شد متوقع بود كه 
آقايان از عالم و آدم طلبكار شوند وقتي نماينده مجلس در برنامه زنده 
تلويزيوني به حمايت از آنها صحبت مي كند و تقاضاي حمايت از آنها 
را دارد و در آخر مي شد انتظار چنين روزي را داشت وقتي كه سرمربي 
يكي از تيم هاي بزرگ فوتبال ايران، از نگراني هايش در خصوص آينده 
اين خاطيان صحبت مي كند كه اگر بازي نكنند و در تيم هاي فوتبال 
حاضر نشوند احتمال اينكه رو به اعتياد بياورند زياد است، آن وقت چه 

كسي مي خواهد پاسخگو باشد.
آنچه از ظواهر امر برمي آيد اين اس��ت كه نظام وظيفه مسئولين آن به 
ش��دت در پي تنبيه خاطيان و احضار آنها براي انجام خدمت مقدس 
سربازي آن هم در پادگان و مراكز نظامي هستند اما در حالي كه تصور 
مي شد مسئولان فدراسيون فوتبال نيز در اين راه با آنها همقدم شوند 
اتفاقاتي افتاد كه نشان از كارشكني و اعمال نفوذ براي رهايي خاطيان 
از چنگال عدالت داشت. كليد را رئيس كميته برگزاري مسابقات ليگ 
زد وقتي بعد از اعلام عمومي حكم نظام وظيفه در مورد خاطيان از همه 
چيز اعلام بي اطلاعي كرد و بعد از او نيز ديگران با حرف هايي كه زدند 
كار را به جايي رساندند كه امروز خاطيان نه تنها از عمل خود پشيمان 

و نادم نيستند، بلكه توقع بخشش نيز دارند.
اتفاق بسيار جالبي است؛ عده اي با اس��ناد و مدارك جعلي چند سالي 
به عنوان بازيكن فوتبال ميليارد ميليارد پ��ول گرفته اند، در حالي كه 
همسن و سال هاي آنها براي انجام خدمت مقدس سربازي بايد در مرزها 
و پادگان ها در سخت ترين شرايط دو سال از بهترين سال هاي عمر خود 
را سپري كنند. و جالب تر اينكه حالا كه دست شان رو شده و مشخص 
شده چگونه به جمع ميلياردرها پيوسته اند عده اي در همين فوتبال به 

پشتيباني از آنها برخاسته مي گويند بايد ملاحظه آنها شود.
مسئله بدتر اينكه اهالي فوتبال يا خود را به ندانستن زده اند يا واقعاً از اين 
جريان چيزي سر در نمي آورند. برخي فوتبالي ها مي گويند اينها وقتي 
همسن و سال هايشان خدمت مي كردند پرچم ايران را در رقابت هاي 
بين المللي برافراشته اند و ما مي پرسيم كه اين فوتباليست ها در كدام 

رده سني موفق به انجام اين مهم شده اند كه ما بي خبريم.
در پايان بد نيست برگرديم به ادعاي آقاي خاطي »كار ما بدتر از قتل 

بوده كه نمي بخشند؟«
خدمت اين جناب بايد عرض كنيم كه قاتل يك شاكي دارد كه مي تواند 
از خون عزيزش بگذرد و او را عفو كند م��ورد هم تا دلت بخواهد داريم 
اما در خصوص ش��ما بگرديد و رضايت تمام همسن وسال هاي خود را 
كه بايد با آنها به سربازي مي رفتيد جلب كنيد آن وقت حتماً قانون در 
خصوص بخشش ش��ما فكري خواهد كرد.  ولي حتي در صورت وقوع 

چنين امري وقاحت شما را كسي نخواهد بخشيد.

  چـهـره ها / وحيد صابري

حاضرم به خاطر وزنه برداري از شوراي شهر كنار بكشم
چهار ماه تا پايان دوره رياست فدراسيون وزنه برداري مانده است. بحث دوشغله ها باعث شده تا اين قضيه 
دامن رئيس فدراسيون نشين شوراي شهر را هم بگيرد. در اين مدت حرف و حديث هاي فراواني به وجود 
آمده، اين در حالي است كه حسين رضازاده در تازه ترين اظهار نظر خود گفته كه دوست دارم همزمان 
در وزنه برداري و شوراي شهر باشم، اما در بحث شرايط كانديداتوري براي حضور در مجمع وزنه برداري 
حاضرم از شوراي شهر كنار بكشم. حسين رضازاده در پاسخ به اين سؤال كه آيا 
بدون استعفا از شوراي شهر مي تواند در انتخابات فدراسيون وزنه برداري شركت 
كند، گفت: »وزير ورزش و جوانان و همينطور سجادي، معاون وي در حال 
بررسي اين موضوع هستند. تا آنجايي كه من مي دانم با توجه به اساسنامه 
شوراها، عضويت در شوراي شهر شغل محسوب نمي شود، با اين 
حال هرچه خدا بخواهد همان مي ش��ود و من هم تابع قانون 
هستم. من از جنس وزنه برداري هستم و مرارت هاي زيادي 
در اين سال ها كشيدم تا بتوانم براي كشورم چه به عنوان يك 

ورزشكار و چه به عنوان يك مدير افتخارآفرين باشم.«

افتخار آفريني مي كنم اما براي كسي مهم نيست
در مسابقات المپيك لندن بازي هاي خوبي از خود نشان داد و حتي سه مسابقه را هم 
برد. هر چند نتوانست مدالي را كسب كند اما توانست بيش از پيش خودش را به عنوان 
يك بوكسور حرفه اي معرفي كند. احسان روزبهاني دارنده نشان برنز بازي هاي آسيايي 

اينچئون با انتقاد از شرايط تمريني اش مي گويد: »واقعاً شرايط تمريناتم در تهران خوب 
نيست. من در دو مرحله قبل براي اينكه در آكادمي ملي المپيك تمرين كنم 

تمام هزينه ها به حساب خودم بود. س��ؤال من از مسئولان اين است آيا 
كسي كه در ليگ ستارگان جهان مبارزه مي كند، بايد شرايط تمرينات 
او به اين شكل باشد؟ متأس��فانه هيچكس من را حمايت نمي كند. من 

براي كشورم افتخارآفريني مي كنم. بارها به مسئولان گفته ام اما گويا براي 
كسي مهم نيست و اصلًا كسي گوش ش��نوا ندارد. يك بار با نامه نگاري 

فدراسيون بوكس و كميته ملي المپيك قرار بود در هتل آكادمي به من 
اتاق بدهند اما اين اتفاق رخ نداد تا اينكه ناچار شدم پنج روز با هزينه 

شخصي در هتل آكادمي اقامت داشته باشم.«

شيوا نوروزي

دنيا حيدري
    ليگ برتر

مديرعامل باشگاه تراكتورسازي استعفا داد
جمشيد نظمي مديرعامل باشگاه تراكتورسازي پس از نشست صبح 
ديروز با مسئولان اين باشگاه استعفا داد. اين موضوع درحالي صورت 
گرفت كه از مدت ها پيش بحث اختلاف بين نظمي و رس��ول خطيبي 

سرمربي تيم فوتبال اين باشگاه مطرح بوده است. 
-----------------------------------------------------------
پرسپوليس ـ ذوب آهن قطعا بدون تماشاگر است 

رئيس كميته  انضباطي فدراس��يون فوتبال مي گويد باشگاه پرسپوليس 
در صورت اعتراض هم بايد در برابر ذوب آهن بدون تماش��اگر بازي كند. 
اسماعيل حسن زاده درباره رأي صادره كميته  انضباطي اظهار كرد: ما اين آرا 
را بر اساس آيين نامه انضباطي صادر  كرده ايم. هواداران باشگاه پرسپوليس 
پيش از اين چندين بار مرتكب تخلفاتي شده بودند و ما هم با جرائم نقدي 
آنها را جريمه كرده بوديم اما متأس��فانه جرايم ما مثمرثمر واقع نش��د و 
هواداران پرسپوليس مجدداً در ديدار با استقلال مرتكب تخلفاتي شدند. 
رأيي كه ابلاغ مي شود قابل اجرا است، حتي اگر باشگاه پرسپوليس اعتراض 

هم كند، بازي اش مقابل ذوب آهن بايد بدون تماشاگر برگزار شود. 
-----------------------------------------------------------

اردوي آفريقايي تيم ملي لغو مي شود؟ 
گران ش��دن دلار، نبود لژيونرها، بي پولي فدراسيون فوتبال با توجه به 
وصول نشدن مطالبات فيفا و نرس��يدن كمك وزارت ورزش و جوانان، 
برگزاري اردوي تيم ملي در آفريقاي جنوب��ي را در هاله اي از ابهام قرار 
داده است. نخستين اردوي تيم ملي پس از جام جهاني در مهر ماه با هر 
سختي در بحث تامين منابع مالي برگزار شد، هرچند اسپانسرهايي هم 
برايش پيدا شده بود؛ در آن اردو لژيونرها پس از چندين روز به تركيب 
تيم اضافه شدند و در اردوي بعدي در تهران هم تقريباً همين وضعيت 
بود و از روزه��اي چهارم و پنجم اردو، تيم مل��ي تمريناتش را با تمامي 
نفرات آغاز كرد؛ اردويي كه تنها با بازي با كره جنوبي به پايان رس��يد. 
طبق برنامه آخرين اردوي طولاني تيم ملي تا جام جهاني برنامه سفر به 
آفريقاي جنوبي است كه در صورت مهيا شدن شرايط بايد از 23 آذر كليد 

بخورد اما محدوديت هاي مالي باز هم سد راه برگزاري آن شده است. 

كس�ب مقام چهارم كاروان اي�ران در بازي هاي 
ساحلي آسيايي بهانه اي شد تا ديروز مسئولان 
كميته ملي المپيك ميزبان خبرنگاران باش�ند؛ 
نشس�تي كه علاوه ب�ر بازي ه�اي س�احلي، به 
بحث هاي ديگر هم كشيده شد و كيومرث هاشمي 
رئيس، شاهرخ شهنازي دبيركل و اصغر رحيمي 
مدير مركز نظارت بر تيم ه�اي ملي كميته ملي 
المپيك پاس�خگوي س�ؤالات رس�انه ها درباره 
بازي هاي س�احلي، المپي�ك برزي�ل و ماجراي 

بلاتكليفي تيم اميد بودند. 
در ابتداي اين نشس��ت خبري، كيومرث هاشمي 
رئيس كميته ملي المپيك با تمجيد از نتايج ايران 
در بازي هاي ساحلي آسيايي گفت:»عملكرد بسيار 
خوب كاروان ايران در بازي هاي جوانان نانجينگ و 
سپس عملكرد خوب در اينچئون نشان مي دهد كه 
ورزش ايران سال پركار و پرتلاشي داشته و پس از 
آن نيز كاروان ايران به بازي هاي ساحلي اعزام شد 
كه نشان داد ش��رايط كنوني ورزش كشور مناسب 
است و افتخارات ما اتفاقي نبوده است. در شرايطي 
به جايگاه چهارم رس��يديم كه تف��اوت مدالي ما با 
كشور سوم كه كره بود، تنها در مدال برنز بود. ما در 
طلا و نقره يكسان بوديم و اگر يك مدال برنز ما نقره 
مي شد، جايگاه سوم را كسب مي كرديم. با اين حال 
بايد از توانايي هايمان به خوبي استفاده كنيم، چراكه 
ظرفيت خوبي در ايران وجود دارد. با اين حال همين 
كه كشورهايي چون ژاپن و قزاقستان بعد از ما قرار 

گرفتند نشان از موفقيت كاروان ايران دارد.« 
هاشمي در ادامه در پاسخ به سؤال خبرنگار »جوان« 

درباره اينكه كميته ملي المپيك براي المپيك ريو چه 
برنامه اي دارد، گفت:» ما بعد از بازي هاي آسيايي اولين 
جلسه را با فدراسيون هاي المپيكي برگزار كرديم اما 
اين به اين معنا نبود كه كار ما تازه شروع شده است. 
كار ما براي المپيك ريو از زماني كه وارد كميته شديم 
آغاز شد. همه برنامه هايي كه براي بازي هاي آسيايي 
شكل گرفت در مسير المپيك بود و حالا از اين به بعد 
به طور اختصاصي به نام المپيك ريو ادامه پيدا مي كند. 
يك ماه به فدراسيون ها فرصت داديم تا برنامه هايشان 
را مشخص كنند و به روزهاي آخر اين يك ماه نزديك 
هستيم. هدف كسب بيش��ترين سهميه و بعد از آن 

نتايج خوب در المپيك است، با اين حال دغدغه هاي 
موجود در كشور و پيش روي دولت را مي دانيم و درك 

مي كنيم اما انتظار توجه ويژه نيز داريم.« 
اختلافات فدراسيون فوتبال و وزارت ورزش درباره 
انتخاب مربي تيم اميد سبب بلاتكليفي اين تيم شده 
اس��ت، در حالي كه با اين وضعيت به نظر مي رسد 
زمان از دست رفته است، رئيس كميته ملي المپيك 
ديروز اش��اره كرد كه اين كميته به مبحث انتخاب 
مربي تيم اميد ورود نمي كند:»در تمامي رشته هاي 
ورزشي بالاترين مرجع فدراسيون است كه تصميم 
مي گيرد. كميته در بحث فني ورودي نمي كند و اگر 

مشورتي بخواهند نظرمان را مي دهيم. درباره فوتبال 
نيز همان زمان براي آقاي وينگادا جلسه اي برگزار 
شد كه ما به دوستان فدراس��يون گفتيم خودتان 
تصميم گيرنده هستيد. زماني كه نظر ما را خواستند، 
به طور مش��ورتي اعلام كرديم با اين مربي نتيجه 
حاصل نمي شود. ما گفتيم مربي داخلي در شرايط 
فعلي پاسخ مي دهد و شما با مربي خارجي نمي توانيد 
به نتيجه برسيد حتي گزينه معرفي كرديم. حالا اگر 
آن زمان پافشاري مي كرديم كه مربي ايراني بگيرند 
و نتيجه حاصل نمي ش��د اولين جايي كه اعتراض 

مي كرد فدراسيون بود.« 
هاشمي همچنين درباره ضعف ايران در رشته هاي 
پر مدال ه��م گفت: »پس از بازگش��ت از بازي هاي 
آسيايي زخم كهنه اي را باز كرديم كه اگر يك روز 
كش��تي و تكواندوي ما مدال نگيرند فاجعه اتفاق 
مي افتد. از 627 مدال در شش رشته كه 60 درصد 
مدال ها را در بر مي گيرد 17 مدال به ايران مي رسد 

كه اين يك درصد است.« 
در اين نشست خبري همچنين شاهرخ شهنازي 
دبيركل كميته ملي المپيك با اشاره به موفقيت هاي 
ورزش ايران در چند ماه اخير گفت:»شيخ احمد از 
بازي هاي المپيك ريو پيش بيني هايي داش��ت كه 
كار ما را سخت تر كرد. او به ما گفت ايران در المپيك 
2016 موفق تر از لندن عمل خواه��د كرد كه اين 
حاصل تلاش ورزش��كاران، مربيان، فدراسيون ها، 
كميت��ه و وزارت ورزش ب��وده اس��ت. از طرفي در 
شرايطي كه دنيا عليه ماست، ورزش عرصه خوبي 

است كه ايران خودش را نشان دهد.« 

هاشمي: براي المپيك برزيل نيازمند حمايت ويژه دولت هستيم
شهنازي: نتايج درخشان ورزش پاسخي به ادعاهاي واهي غربي هاست سعيد احمديان

    گزارش


